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Besluitenlijst commissievergadering Sociale Infrastructuur
d.d. 8 september 2021

Aanwezig:

De voorzitter: mevrouw P.M. Joosten-Wesselius
Plv. griffier: mevrouw H.M. Vonk-Schenkel

Namens de fracties van:

Burger Belangen Moerdijk: de heer K.A. Willemstein
Het CDA: mevrouw M.E. van Eersel-den Hollander
De ChristenUnie: de heer L. Schreuders
D66: mevrouw M.F.M. Kuijpers
Moerdijk Lokaal: de dames I. Kleijn en E. Willemse-Vorster
Onafhankelijk Moerdijk: de heer M. Tolu
De PvdA: de dames M.A. Pas en M.A. Pistorius-van Geel
Fractie Tak: mevrouw C.H.W. Tak-Broere
De VVD: de heer R.H. Heus

Tevens aanwezig:

de wethouders: de heren A.M.J. Dingemans en E. Schoneveld

VAN DEZE VERGADERING IS EEN AUDIOVERSLAG BESCHIKBAAR

1. Opening
De voorzitter het iedereen welkom. Bericht van verhindering is ontvangen van mevrouw Ardon 
en de heren Blom en Vos.

2. Vaststelling agenda
De voorzitter stelt voor de agendapunten 7.1 en 7.2 om te wisselen, omdat 7.1 minder tijd zal 
kosten dan 7.2. De commissie gaat hiermee akkoord en de agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

3. Vragenhalfuurtje
Hiervoor zijn geen aanmeldingen.

4. Vaststellen besluitenlijst 30 juni 2021
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

5. Mededelingen
Wethouder Dingemans vraagt aandacht voor de Week van het Lezen en Schrijven. 
Aanstaande vrijdag wordt met 13 gemeenten gestreden om de Duidelijke Taal Bokaal. 
5.1 Stand van zaken grote projecten 

Wethouder Schoneveld zegt over de Scan Sociaal Domein dat er op dit vlak grote 
stappen worden gezet. De raad zal bij de begrotingsbehandeling verder geïnformeerd 
worden. 

6. Stukken ter bespreking
Er zijn geen stukken ter bespreking. 
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7. Voorstellen voor de raadsvergadering van 30 september 2021
7.2 1e Begrotingswijziging en 1e bestuursrapportage 2021 Werkplein Hart van West-

Brabant
De heer Dekker geeft namens het Werkplein een toelichting op het stuk en de cijfers, 
met daarbij een doorkijk naar de 2e begrotingswijziging die eraan zal komen bij de 2e 
bestuursrapportage. Naar aanleiding van de nieuwe prognoses van het CPB moeten 
de cijfers opnieuw worden bijgesteld en is ook een begrotingswijziging noodzakelijk. 
Wel is deze wijziging ten opzichte van de nu voorliggende precies andersom.  
Wethouder Dingemans voegt nog toe dat er meer aandacht is voor mensen uit 
doelgroep C, waarbij werk niet altijd het grootste doel is maar participeren wel. 
Daarmee zorg je dat mensen weer betekenis kunnen geven aan hun leven. 
De commissie is blij met de verduidelijking en toelichting, waarmee het voorstel als A-
stuk op de raadsagenda van 30 september kan 2021 worden geplaatst.

7.1 Project 197, toekomstbestendige gymaccommodatie Zevenbergen
De heer Van Dijk spreekt in namens AZTV, de heer Mol namens Groene Ster handbal 
en de heer Van Sprang als omwonende. De bijdragen van de insprekers zijn als bijlagen 
bij het agendadossier gevoegd. 
De commissie discussieert over de door het college voorgestelde gefaseerde 
uitwerking. De fracties van VVD, Onafhankelijk Moerdijk, Burger Belangen Moerdijk, 
fractie Tak en BBM zijn voor het voorstel van het college. De fractie CDA is er nog niet 
uit en de fracties van de PvdA, ChristenUnie, D66 en Moerdijk Lokaal zijn geen 
voorstander van een gefaseerde uitvoering van twee locaties voor de binnensport. De 
verenigingen hebben al heel lang moeten wachten. De fracties hebben begrip voor de 
inbreng van de insprekers. 
Wethouder Schoneveld licht de keuze van het college toe: voor vervanging van De 
Borgh is een locatie bij het zwembad een logische. Die grond is van de gemeente en er 
is veel ruimte. Over het groen zegt hij dat dit inderdaad, zoals omwonenden 
aangegeven hebben, zeer belangrijk is. Hij voegt toe dat fase 2 niet pas zal starten als 
fase 1 is afgerond, gekeken zal worden wat er gelijktijdig uitgevoerd zal worden. In 
verband met de ontwikkelingen in Zevenbergen Oost en Noord zal bekeken moeten 
worden wat een logische locatie is voor een tweede binnensportaccommodatie, maar 
het is nu nog te vroeg om daarin een keuze te maken. 
De ChristenUnie stelt voor een amendement te maken waarmee de fracties wellicht bij 
elkaar kunnen komen zodat toch een gedragen besluit genomen kan worden in de 
raadsvergadering. De PvdA sluit zich bij dit voorstel aan. Afgesproken wordt om in 
overleg met de wethouder, de betrokken ambtenaar en de griffie hiervoor een afspraak 
in te plannen. 
Het voorstel is voldoende besproken en zal als C-stuk op de raadsagenda van 30 
september 2021 worden geplaatst.

8. Informatie Verbonden Partijen
8.1 Vergadering Algemeen Bestuur GGD (7 juli 2021)

Wethouder Schoneveld zegt dat er een nieuwe directeur Publieke Gezondheid is 
aangesteld. Tevens is een bestemmingsreserve innovatie infectieziektenbestrijding 
ingesteld, die gevuld is met bijdragen van artsen en biologen die veel geld hebben 
verdiend door de Corona pandemie en die dit maatschappelijk willen inzetten. 
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8.2 Vergadering Algemeen Bestuur WVS-Groep (12 juli 2021)
Wethouder Dingemans zegt dat de jaarstukken zijn vastgesteld en dat er verder geen 
bijzondere ontwikkelingen te melden zijn. Ons SW bedrijf presteert heel goed in deze 
Covid tijd. 

8.3 Vergadering Algemeen Bestuur Werkplein Hart van West-Brabant (12 juli 2021)
Wethouder Dingemans zegt over de onderwijsroute dat de vraag is of er wel een 
instelling inschrijft op dit aanbod, omdat de MBO’s nog in gesprek zijn met het rijk. Hij 
meldt verder dat er voor deze doelgroep toch weer een collectieve 
ziektekostenverzekering is afgesloten. 

9. Sluiting
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng en sluit vervolgens de vergadering.

Vastgesteld in de commissievergadering van 13 oktober 2021,
De plv. griffier, De voorzitter,

H.M. Vonk-Schenkel P.M. Joosten-Wesselius


